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نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:

از هیچ تلاشی برای بهبود وضعیت فرهنگیان دریغ نخواهیم کرد
نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی گفت: از هیچ تلاشی برای بهبود وضعیت فرهنگیان و ارتقای علمی دانش آموزان دریغ

نخواهم کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، دکتر سید موسی موسوی در مراسم استقبال از مدیران کل آموزش و پرورش ونوسازی مدارس فارس که به
لامرد و مهر سفر کرده اند در جمع هنر جویان هنرستان امام خمینی لامرد گفت: از توجه ویژه مدیرکل آموزش و پرورش فارس به شهرستانهای لامرد و

مهر تقدیر می کنم.
نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی افزود: در تلاش هستم از همه ظرفیت ها برای تامین اعتبار تجهیزات و نوسازی مدارس

شهرستانهای لامرد و مهر استفاده کنم.
وی گفت: در مسایل کلان کشور نیز درخصوص مسایل مختلف فرهنگیان از جمله: رتبه بندی معلمان و معیشت فرهنگیان و بهبود وضعیت بیمه ای این

قشر فرهیخته تلاش داشته ام.
موسوی تصریح کرد: تمام تلاش خود را از هر لایحه و طرح که به بهبود وضعیت جامعه تعلیم و تربیت کشور منجر شود معطوف خواهم داشت.

نماینده مردم لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: با توجه به ظرفیت های خوب شهرستان لامرد آینده ای خوبی در انتظار هنرجویان
خواهد بود.

وی افزود: تربیت نیروی متخصص ویژه صنایع مستقر در دو شهرستان لامرد ومهر در دستور کار است.
موسوی گفت: مسئولان آموزش و پرورش در بهبود و ارتقای علمی دانش آموزان تلاش کنند.


